
Det indstilles, at Teknik- og Miljøudvalget tilskrives følgende. 

 Vanløse Lokaludvalg ønsker Jydeholmen og Annebergvej opretholdt som strækninger, der skal 

udbygges med cykelsti, således som de var det i den nu tidligere plan. Vi foreslår, at der sættes år 

på for udbygningen. 

Jydeholmen har p.t. trafik af 4 buslinjer, mens Annebergvej er en del af supercykelstien 

Frederiksberg-ruten, der bør have en rigtig cykelsti og ikke blot en cykelbane. 

 Albertslund-ruten ad Damhusdæmningen; der bør foretages en udvidelse af cykelsti og af gangsti 

over dæmningen, sammen med andre forbedringer, der ikke er afhængige af en planlagt 

skybrudsløsning, eller kan løses uafhængigt heraf. Denne er ifølge de nuværende planer først tænkt 

til 2025 og afhænger af 10-kommune-samarbejdet. 

 I Grøndalsparken er planlagt en grøn cykelrute, Grøndalsruten. Til strækningen mellem 

Damhussøen og Jernbane Alle er afsat budgetmidler. Der planlægges en skybrudsløsning i parken 

mellem København og Frederiksberg kommuner, som vi ønsker fremskyndet inden for en 2 årig 

periode. 

 I bydelen Vanløse planlægges forbedringer af Damhus-ruten og Vigerslevruten, som Lokaludvalget 

gerne ser fremmet. 

Det foreslås endelig, at to medlemmer af Teknik- og Miljøudvalget indbydes til Lokaludvalgets møde i maj 

for at ovenstående og skybrudsløsninger i Vanløse kan diskuteres. 
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